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Després dels darrers resultats, al Figueres potser li convenia una mica dè des- Martín Esperanza té ara un temps per preparar-se i golejar el Vilafranca (Foto 
cans a les competicions (Foto Codolà) Codolà) 

El Figueres-Vilafranca encara no té dada 

La vaga obligà la FEE a ajornar 
els partits de tornada de la Copa 

FIGUERES (De la nostra Redacció per Patrici Tixis).— La 
Unió Esportiva Figueres no jugarà avui el seu partit de 
tornada corresponent a la Copa del Rei que l'havia d'en
frontar al Vilafranca, complint allò establert per la Fede
ració Espanyola de Futbol en un telegrama que va trame
tre abans d'ahir a la nit als clubs participants en aquesta 
competició. 

Segons que van informar ahir 
representants de ta Federació, la 
decisió va ser presa abans que 
els clubs decidissin reprendre la 
competició lliguera de futbol diu-
rnenge que ve dia 20 . Davant el 
dubte de si se celebraria compe
tició, de lliga i davant la possibili
tat que els partits de copa resul
tessin afectats per la vaga de ju
gadors, la FEE va. decidir sus-
prendre aquests partits fins que 
s'aclareixi la qüestió; elstelegra--
mes explicant aquesta suspen
sió van ser tramesos als clubs i 
aquests, entre ells el Figueres, 
es van trobar que sense tenir-hi 
cap culpa es trobaven implicats 
en la vaga del futbol espanyol. 

La Federació va comunicar 
ahir que una vegada resolta la 
vaga de futbolistes i presa la de
cisió de recomençar la lliga, els 
partits de Copa es reprendran 
normalment, i l'únic que han de 

fer els clubs és decidir el dia que 
volen jugar amb el rival correspo
nent. 

HAN DE JUGAR 
ABANS DEL 30 

L'única condició que ha impo
sat la Federació Espanyola de 
futbol als equips que participen 
en la Copa del Rei és que dispu
tin els seus partits abans del dia 
30 de setembre, o sigui que els 
clubs, en cas que vulguin mante
nir la dada de dimecres per jugar, 
poden triar entre el dia 23 o el 
mateix 30 . Malgrat el telegrama 
de la Federació que es va des
mentir unes hores més tard, 
molts de clubs que havien de ju
gar avui disputaran aquesta eli
minatòria de Copa en el termini 
previst en un principi, i segons 
un portaveu de la Federació, 

FORA E*JoC 
De tot 

...Hi faltava un moderador. Alguna persona que posés ordre 
en allò que en uns moments determinats va arribar a semblar una 
autèntica olla de grills. La reunió de Federacions i delegacions 
amb en Joan Garcia Domingo i en Miquel Callis, de la Direcció 
General de í'Esport de la Generalitat de Catalunya, va tenir uns 
moments d'amable cordialitat, una cordialitat ben entesa, de sor-
nagueres paraules que van alegrar una mica el tens ambient, i de 
paraules gruixudes —que no grolleres— entre uns i altres. 

És que va haver-hi de tot, en una reunió en la que realment ja 
es veia a venir un assumpte d'aquesta mena. El Sr. García Do
mingo va parlar de catalanisme, de «si sou o no sou catalans». 
l\io va dir-ho exactament així, però'va venir a dir que des de Ma
drid només feien que posar la traveta en el tema de ies Federa
cions Catalanes; va parlar de «descentralització, de democràcia, 
d'esport —és clar—, i també de representativitaí de les comar
ques». Les queixes venien de tots costats, «aquest home entén 
en alguna cosa, però el que és en esport, em sembla que no» co
mentaven alguns, mentre que al mateix temps es responia per 
part de la taula la pregunta d'un president o delegat —ara no ho 
recordo— que no era pas massa lluny del focus on es feia la tertú
lia... o les tertúlies, perquè d'altres també feien la guerra pel seu 
compte. Les Federacions van intentar comprendre, intentaren 
posar damunt la taula tots els pros i els contres. 

De bestieses se'n van dir, en aquesta reunió. Tant per part 
dels uns com per part dels altres. Somriures quan es va dir que 
els russos volien copiar el model català de Federacions, sorpresa 
quan es va preguntar quin era el límit d'aquesta «pòlissa» que se 
signava. Al capdavall, va haver-hi bona voluntat, em fa l'efecte, 
per part d'alguns. Ja en parlarem. L'hora s'atansa... per a tots. 

Patrici Tixis 

més de la meitat dels partits de 
Copa que estava previst celebrar 
avui, se celebraran tal i com es 
preveia. La resta, entre ells el Fi
gueres, romanen ajornats. 

A la U.E. Figueres ia decisió de 
la Federació no ha provocat cap 
mena de reacció. El mateix vice-
president del Figueres, Lluís Pa
dró, ens manifestava que «ens 
és completament indiferent, per
què si no juguem contra el Vila
franca aquest dimecres^ ho fa
rem dimecres que ve, i a aques
tes altures de la temporada, 
quan es porten pocs partits, no 
ve pas d'aqui». 

Sobre el dia en què se celebrà 
aquest partit de Copa, Lluis Pa
dró ens va manifestar que de 
moment no • en sabia pas res: 
«nosaltres esperem que la Fede
ració digui alguna cosa més, 
quan hem de jugar, de quina ma

nera, si ens hem de posar 
d'acord o què, perquè l'única co
sa que vam rebre va ser un tele
grama de la Federació dilluns al 
vespre que deia que no podíem 
jugar, que els partits estaven 
ajornats, i per tant esperem algú-
na resposta per carta o alguna 
cosa». 

GIRONA-FIGUERES 
Quant a si el fet de no jugar 

aquest partit de Copa contra el 
Vilafranca, podia beneficiar en 
serta manera l'equip emporda
nès de cara a l'encontre que ha 
ie jugar diumenge contra el Gi-
ona a Montil ivi, Lluís Padró ma
nifestava que: «no crec pas que 
jns beneficiï, ja que si no hi ha 
jartit hi haurà entrenament, i de 
fet repeteixo que a aquestes al
tures de la temporada no és pas 
que hi influeixi gaire». 

Ara és a Olot 

Munoz, 
intoxicat 
per uns 
aliments 
OLOT (Del nostre correspon-
sal, J. Bril.li).— El corredor 
olotí Pere Munoz va ser vícti
ma d'un enverinament per 
culpa d'uns aliments en ma
les condicions que va prendre 
d'acord amb el diagnòstic del 
metge que va atendre en Mu-
Roz després del seu abando
nament de la passada Volta 
Ciclista a Catalunya, en la da
rrera temporada. 

Recordem que Pere Mufloz 
va haver d'abandonar en les 
rampes d'escalada de Mont
serrat, amb unes molèsties 
gàstriques que l'han fet aban
donar tota competició activa i 
entrenament en els darrers 
dies. Actualment el corredor 
està descansant i entrenant a 
baix ritme a Olot i el proper 
dia 1 d'octubre tornarà a 
integrar-se en les competi
cions oficials, amb diverses 
proves critèriums pel centre 
de l'estat. Pere Mufíoz espera 
aconseguir, però el seu mo
ment òptim de forma a finals 
d'octubre, quan se celebri a 
Barcelona el darrer Critèrium 
important de la temporada, 
«l'Escalada al Castell de 
Montjuïc» en el que Pere Mu
fíoz vol fer-hi un gran paper. 

Ahir vam poder conversar 
amb el ciclista a la seva casa 
d'Olot i malgrat els dies do
lents passats, ens manifestà 
que el seu estat ja erg molt 
millor i que encara que havia 
hagut de cancel·lar algun 
compromís, esperava poder 
estar en plena forina per la 
prova de Barcelona. 

L'any que ve no hi haurà competició al Jarama 

El RACC vol el circuit de Caldes 
per retornar la F-I al nostre país 

BARCELONA - CALDES DE MA
LAVELLA.- L'Assemblea del 
Real Automòbil Club de Catalun
ya que es va celebrar ahir a Bar
celona, va repetir la seva inten
ció de tenir enllestit el més aviat 
posible ei circuit de Fórmula I de 
Caldes de Malavella. L'elecció 
del president de la veterana enti
tat automobilística catalana era 
un dels punts claus de l'assem
blea celebrada ahir al matí, i el 
candidat, Xavier Roig, va mani
festar que a un dels propòsits del 
RACC en els propers anys el 
d'aconseguir la construcció del 
circuit permanent de Fórmula I a 
Catalunya. 

Recordem que els terrenys on 
serà instal·lat aquest circuit es
tan situats al terme municipal de 

- Caldes de Malavella i que actual
ment les gestions endegades en
tre l 'Ajuntament de Caldes de 
Malavella, el Real Automòbil 
Club de Catalunya i la Comissió 
d·'Urbanisme sembla ser que do
nen via lliure al projecte que po
dria ser una realitat d'aqui a dues 
temporades. 

La Generalitat de Catalunya, a 
través de la seva Direcció Gene
ral d'Esports, va manifestar tam
bé el seu suport a aquesta inicia
tiva, que significaria el retorn a 
l'estat espanyol de les proves 
d'automobilisme més especta
culars i importants del món: la 
Fórmula I. I diem retorn, perquè 
definitivament el proper any 
1982 la prova del Gran Premi 
d'Espanya de Fórmula I, que da-

El retorn dels bòüds de Fórmula I a Espanya passa per Caldes (Foto Arxiu) 

rrerament se celebrava al circuit 
madrileny del Jarama, ha quedat 
exclosa del «circus» mundial 
arran de les discussions origina
des després del darrer gran pre
mi, corresponent ai campionat 
d'enguany. 

Després del Gran Premi d'Ità
lia, celebrat diumenge passat —i 
que va guanyar eU pilot francès 
Próst—, constructors i pilots van 
decidir no participar l'any que ve 
a les proves d'Espanya i Itàlia,, 
que han quedat fora d'aquesta 
copa del món de constructors i 
pilots. 

Aquesta exclusió, que repre
senta l'èxode definitiu de,la F-I 

del nostre país, almenys fins que 
no hi hagi un altre circuit, es po
dria resoldre amb la creació d'un 
de nou que pogués admetre els 
vehicles de Fórmula 1 i una enti
tat que pogués respondre als in
teressos que actualment com
porta l'organització d'un gran 
premi. El RACC té aquest presti
gi mundial i està disposat a cons
truir el circuit, per tant no seria 
d'estranyar que el proper Gran 
Premi d'Espanya de Fórmula I 
s'hagués de celebrar al circuit 
permanent de Caldes. Seria una 
inauguració sensacional i els di
rectius del RACC esperen que si
gui realitat. 
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